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P R O T O K Ó Ł   NR  13-R/08 i 13-KGK/08 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Gospodarki Komunalnej 

w dniu 18 kwietnia 2008 roku 

 

 

 

 Posiedzeniu przewodniczył Pan Grzegorz Stępień - Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący obrad dokonał otwarcia posiedzenia i powitał członków Komisji.  

 

Proponowany porządek obrad i lista obecności w załączeniu.  

 

Ad. 1.  

Pani Ewa Wawrzeńczyk – Kierownik RRL udzieliła informacji na temat 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do wprowadzenia zmiany w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego sołectwa Hucisko na obszarze gminy 

Strawczyn.  

Podczas uchwalania miejscowego planu… nastąpiła pomyłka – przepompownia jest 

zlokalizowana na trzech działkach nr ewid.: 276/1, 277/1 i 278/1 naleŜących do 

Gminy. Działki nr ewid. 277/1 i 278/1 zostały oznaczone omyłkowo symbolem MM 

jako teren zabudowy mieszkaniowej, zamiast symbolem TW – teren urządzeń 

zaopatrzenia w wodę, natomiast działki nr ewid.: 645 i 275 nienaleŜące do Gminy są 

oznaczone symbolem TW. 

Właściciel działek nr ewid.: 645 i 275 chce wybudować na nich dom i z w/w powodu 

nie moŜe uzyskać pozwolenia na budowę budynku mieszkalnego. Dlatego 

przedłoŜony jest  projekt uchwały do Rady Gminy w sprawie przystąpienia do 

wprowadzenia zmian.   

Błąd był zauwaŜony przed opracowywaniem studium uwarunkowań i w aktualnym 

studium oznaczenie jest prawidłowe. 
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Padła propozycja, aby z terenu przeznaczonego pod Centrum Sportowo – Rekreacyjne 

w Strawczynku wydzielić działkę o pow. 45 arów pod bazę noclegową, która będzie 

sprzedana dla prywatnego inwestora w celu wybudowania np. hotelu. Potrzeba taka 

jest związana z budową zbiornika wodnego i samego Centrum Sportowo – 

Rekreacyjnego. Trwają rozmowy z właścicielami gruntów przylegających do Centrum 

w sprawie wykupu pasa o szerokości 15 m, jeden z nich się zgadza, pozostali dwaj 

mają się zastanowić. 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Strawczyn. 

Pan Karol Dostal - Kierownik Referatu ds. Oświaty, Spraw Obywat. i Organizac. 

poinformował – zgodnie z Kartą Nauczyciela kaŜdy dyrektor jest równieŜ 

nauczycielem. Tygodniowe pensum dla nauczycieli wynosi 18 godz., ale organ 

prowadzący moŜe obniŜyć je dla nauczycieli, którym powierzył stanowiska 

kierownicze ze względu na pełnienie obowiązków. Liczba urodzeń dzieci na terenie 

gminy maleje, w związku z tym maleje liczba uczniów w szkołach, stąd propozycja 

Pana Wójta dotycząca zwiększenia liczby godzin dydaktycznych dla nauczycieli. 

Przedstawił liczbę godzin tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla 

dyrektorów:    

 

Tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć Lp. 

 

Nazwa placówki  

stanowisko kierownicze 
Obecnie Propozycje P. Wójta 

1. Zespół Placówek Oświatowych                           
w Strawczynie                              

Dyrektor                                            
Wicedyrektor 

1 

7 

 

3 

9 

2. Zespół Placówek Oświatowych                       
w Oblęgorku                                                                

Dyrektor                                          
Wicedyrektor 

 

3                                   
9 

4    

10                       
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3. Zespół Placówek Oświatowych                              
w Promniku                          

Dyrektor                                                
Wicedyrektor 

 

5                                                                                                                                 
9 

 

6                              
11 

4. Szkoła Podstawowa w Korczynie 8 11 

5. Szkoła Podstawowa                           
w Niedźwiedziu 8 12 

6. Szkoła Podstawowa w Rudzie 
Strawczyńskiej 8 12 

7. Szkoła Podstawowa w Chełmcach 8 10 

8. Publiczne Przedszkole w Promniku                18                18 

 
 

Zgodnie z § 3 projektu uchwały na wniosek dyrektora, w uzasadnionych przypadkach 

Pan Wójt moŜe zmniejszyć liczbę godzin dydaktycznych dla dyrektorów. Z takiego 

obniŜenia korzysta Pani Dyrektor Przedszkola, zgodnie z uchwałą powinna pracować 

18 godzin tygodniowo, ale na prośbę Pani Dyrektor Wójt obniŜył jej do 15 godzin .  

Wcześniej Pan Wójt wystosował pisma do dyrektorów, aby wypowiedzieli się w 

sprawie usprawnienia pracy. W odpowiedzi Pani Dyrektor SP w Niedźwiedziu 

zaproponowała zwiększenie dla siebie z 8 do 10 godz. dydaktycznych.  

Odczytał opinię Kuratorium Oświaty w Kielcach w sprawie w/w projektu uchwały (w 

zał.). 

 

Komisje wnioskują o: 

- zmianę zapisu w § 7 na: „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego”, 

- dodanie § 8 o treści: „Uchwała wchodzi w Ŝycie po upływie 14 dni od ogłoszenia          

w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego z mocą obowiązującą od           

1 września 2008 r.” 
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Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do członków Komisji – czy są 

propozycje, co do godzin zaproponowanych przez Pana Wójta? 

 

Pan Mieczysław Nowek - przypomniał, Ŝe Pani Dyrektor SP w Niedźwiedziu 

wystąpiła o zwiększenie godzin dla siebie z 8 do 10. JeŜeli liczba godzin zostanie 

zmieniona dla Dyrektora SP w Niedźwiedziu, to taka sama powinna być teŜ dla 

Dyrektora w Rudzie Strawczyńskiej. 

 

Pani Maria Wesoła – higienistka szkolna i Radna często pracuje w szkołach i widzi, Ŝe 

dyrektorzy mają duŜo pracy. 

 

Pan Mieczysław Nowek zaproponował obniŜenie pensum dla Dyrektorów Szkół 

Podstawowych w Niedźwiedziu i Rudzie Strawczyńskiej z 12 proponowanych przez 

Wójta Gminy do 10 – tak, jak wcześniej zaproponowała Pani Dyrektor Białek.  

 

Pan Tadeusz Kukulski zaproponował, aby wszystkim dyrektorom i wicedyrektorom 

zmniejszyć po 1 godzinie w porównaniu do propozycji Wójta Gminy. 

  

Pani Maria Wesoła zaproponowała, aby zmniejszyć o 2 godziny, tj. ustalić 9 godzin 

dla Dyrektora SP w Korczynie z tego, co proponuje Pan Wójt, poniewaŜ szkoła ta jest 

najbardziej oddalona. 

 

Pan Stanisław Gieroń – nauczyciel i Wiceprzewodniczący Rady Gminy uwaŜa, Ŝe 

dyrektorzy duŜych szkół powinni być z pensum zwolnieni.  

 

Po dyskusji Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie następujące 

propozycje tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć: 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Strawczynie – tak, jak proponuje Pan Wójt, 
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- za głosowało 5 członków Komisji; propozycję przyjęto jednogłośnie, 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Oblęgorku - tak, jak proponuje Pan Wójt, 

- za głosowało 5 członków Komisji; propozycję przyjęto jednogłośnie, 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Promniku - tak, jak proponuje Pan Wójt, 

- za głosowało 5 członków Komisji; propozycję przyjęto jednogłośnie, 

- dla Dyrektora SP w Korczynie – 10 godzin, 

- za głosowało 5 członków Komisji; propozycję przyjęto jednogłośnie, 

- dla Dyrektora SP w Niedźwiedziu – 10 godzin, 

- za głosowało 5 członków Komisji; propozycję przyjęto jednogłośnie, 

- dla Dyrektora SP w Rudzie Strawczyńskiej – 10 godzin, 

- za głosowało 5 członków Komisji; propozycję przyjęto jednogłośnie, 

- dla Dyrektora SP w Chełmcach – 9 godzin, 

- za głosowało 5 członków Komisji; propozycję przyjęto jednogłośnie, 

- dla Dyrektora Publicznego Przedszkola w Promniku – 15 godzin. 

- za głosowało 5 członków Komisji; propozycję przyjęto jednogłośnie. 

Podczas głosowania jeden z członków Komisji był nieobecny. 

 

Komisje wnioskują o wykreślenie w § 3 pkt 1 części zdania o treści: „w ramach 

posiadanych środków finansowych przez organ prowadzący.” 

 

Pan Karol Dostal - Kierownik Referatu ds. Oświaty, Spraw Obywat. i Organizac. – 

niedawno Rada Gminy podjęła decyzję o przejęciu Szkolnego Schroniska 

MłodzieŜowego w Strawczynie od Starostwa Powiatowego w Kielcach, kolejną 

czynnością jest nadanie statutu dla placówki. Dlatego przygotowany jest projekt 

uchwały w sprawie załoŜenia Szkolnego Schroniska MłodzieŜowego w Strawczynie.  

Ponadto Schronisko będzie wchodziło w skład Zespołu Placówek Oświatowych                 

w Strawczynie. Stąd przedłoŜony jest projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

II/33/99 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 30 kwietnia 1999 r. w sprawie Aktu 
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ZałoŜycielskiego Zespołu Placówek Oświatowych w Strawczynie. Dyrektorem 

Schroniska będzie Dyrektor ZPO w Strawczynie.  

 

Pan Stanisław Gieroń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem – 

czy Schronisko funkcjonuje w oparciu o statut i regulamin, kto zatwierdza regulamin? 

Pan Karol Dostal - Kierownik Referatu ds. Oświaty, Spraw Obywat. i Organizac. 

wyjaśnił, Ŝe Pan Wójt. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z miejsc noclegowych 

w Szkolnym Schronisku MłodzieŜowym w Strawczynie. 

 

Komisje wnioskują, aby w § 1 w tabeli tytuł czwartej kolumny otrzymał brzmienie: 

„cena za jedno miejsce noclegowe w pokoju od 5 do 11 osób”. Nie moŜe pozostać 

dotychczasowy zapis „od 1 do 8 osób”, poniewaŜ wcześniejsza kolumna dotyczy opłat 

za miejsca noclegowe od 1 do 4 osób. 

Komisje wnioskują o zwiększenie ceny dla pozostałych osób korzystających                 

z noclegów w pokojach od 1 do 4 osobowych z 14 zł do 15, zł w celu zróŜnicowania 

opłat. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych 

oraz wysokości opłat za posiłki w szkołach, których organem prowadzącym jest 

Gmina Strawczyn. 

 

Pan Karol Dostal - Kierownik Referatu ds. Oświaty, Spraw Obywat. i Organizac. 

wyjaśnił - organ prowadzący szkoły ustala warunki korzystania ze stołówek szkolnych 

oraz wysokość opłat za posiłki. Kwoty zaproponowane w projekcie uchwały są takie, 

jakie obecnie obowiązują w placówkach oświatowych.  

 

Komisje wnioskują o dopisanie na końcu zdania w § 10 pkt 2: „po uprzednim 

powiadomieniu placówki”.  
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 Pani Kazimiera Jarząbek – koordynator ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Strawczynie za 2007 r. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ogłoszenia na terenie Gminy Strawczyn Konkursu „Człowiek Roku”. 

 

Pan Stanisław Gieroń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy – czy konieczne jest 

ograniczenie, Ŝe ktoś moŜe być wybrany na Człowiekiem Roku tylko raz? MoŜe być 

taka sytuacja, Ŝe dana osoba zostanie Człowiekiem Roku, a w następnym uratuje 

komuś Ŝycie i teŜ warto by ją uhonorować. 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe jest to projekt uchwały, do 

którego mogą być zgłaszane propozycje. 

Poinformowała, Ŝe Związek Gmin Powiatu Kieleckiego w Zlewni Górnej Nidy 

zwrócił się z prośba o podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przyjęcie 

nowego członka do Związku, chodzi o gminę Sitkówka – Nowiny. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał pismo w/w sprawie, które wpłynęło dnia 

28.02.2008 r. (pismo w zał.). 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/138/04 Rady Gminy           

w Strawczynie z dnia 11 czerwca 2004 r. w sprawie ustalenia najniŜszego 

wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania pracowników 

samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy Strawczyn. 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe projekt uchwały dotyczy 

wykreślenia Zespołu Obsługi Szkół z zasad wynagradzania punktowego, poniewaŜ 

został zlikwidowany, a pracownicy są zatrudnieni w Urzędzie Gminy, natomiast 

pracownicy obsługi i administracji szkół będą wynagradzani na dotychczasowych 

zasadach i ten zapis zostaje w uchwale. Wykreśla się równieŜ pracowników GOK- u, 

poniewaŜ powinni być wynagradzani jak pracownicy instytucji kultury.  
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Odczytała pismo od Stowarzyszenia – LGD „Dorzecze Bobrzy”, aby Rada Gminy 

rozpatrzyła propozycję przystąpienia do LGD „Dorzecze Bobrzy” (pismo wpłynęło 

dnia 04.04.2008 r., w zał.). 

Poinformowała, Ŝe projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Strawczyn do 

Stowarzyszenia – LGD „Dorzecze Bobrzy” oraz udzielenia pełnomocnictwa do 

pełnego reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu, jest przedłoŜony Radzie Gminy. 

 

Pan Stanisław Gieroń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy i członek Rady 

Społecznej SZOZ udzielił wyjaśnień na temat sprawozdania finansowego 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za 2007 r. 

Poinformował o kontynuacji propozycji rozbudowy Ośrodka Zdrowia w Strawczynie - 

wystosowane zostały pisma do: Sanepidu z zapytaniem, czy pomieszczenia 

zaadaptowane na pierwszym piętrze mogą być wykorzystywane na gabinety i do 

autora projektu - czy zgadza się na wykorzystanie opracowanego projektu do celów 

związanych z przeprojektowaniem. 

 

Ad. 4. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał pisma: 

1) Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 2.04.2008 r. 

dotyczącą opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy za 2007 r. (uchwała Nr 33/I/2008          

w zał.),  

2) s.c. Lwy Inwestycji z prośbą o połoŜenie masy asfaltowej na drodze gminnej          

w Oblęgorku o dł. 150 mb oraz odpowiedź udzieloną przez Przewodniczącego 

Rady Gminy (pisma w zał.),  

3) pismo Prezydenta Miasta Częstochowa i Przeora Jasnej Góry o pielgrzymce 

reprezentantów polskich samorządowców organizowanej w dniu 25 maja br. na 

Jasnej Górze (pismo z dnia 14.03.2008 r. w zał.). 

Poinformował, Ŝe Komisja ds. Rozwoju Regionalnej Piłki NoŜnej przy Biurze 

Senatora RP prof. Adama Massalskiego przesłała pisma na temat długotrwałego 

kryzysu w strukturach piłki noŜnej z prośbą o zapoznanie się. 
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 Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały                      

w sprawie zmian w budŜecie gminy Strawczyn na 2008 r.  

 

Pan Stanisław Gieroń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy – ile na dzień dzisiejszy 

wynosi rezerwa budŜetowa? 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy wyjaśniła – rezerwa w budŜecie gminy była 

zaplanowana w wysokości 90.000 zł, z tego 10.000 zł było przeznaczone na drogi, 

5.000 zł na Przedszkole w Promniku i 5.000 zł na remont remizy OSP w Strawczynie, 

w obecnych przeniesieniach proponuje się 20.000 zł na urządzenie centrum                    

w Strawczynie, po tej ostatniej zmianie zostanie 50.000 zł rezerwy. 

 

 Ad. 2.  

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy omówiła sprawozdanie z wykonania 

budŜetu gminy Strawczyn za 2007 r.  

 

Po zmianach planowane dochody budŜetu gminy wynosiły 20.606.765 zł, a wydatki 

20.659.826 zł. 

Dochody budŜetowe są zrealizowane w kwocie 20.618.883,77 zł, tj. 100,06 %. 

Wyjaśniła z jakiego powodu dochody zostały wykonane w wysokości przekraczającej 

100 %. 

Wydatki  budŜetowe są zrealizowane w kwocie 20.378.395,21 zł, co stanowi 98,64 %.  

1) wydatki na inwestycje   - 4.282.417,88 ( 21,01 %) 

2) wydatki na działalność bieŜącą  -        16.095.977,33 (78,99 %) 

- w tym na wynagrodzenia i pochodne -        7.205.602,90 (35,36 %). 

 

Stan niedoboru budŜetowego na koniec 2006 r. wynosił 1.330.598,74 zł. 

RóŜnica między dochodami a wydatkami budŜetu za 2007 r. wynosiła 240.488,56 zł          

i stanowi nadwyŜkę budŜetową.  

Po uwzględnieniu niedoboru z 2006 r. i nadwyŜki         z 2007 r., niedobór budŜetowy 

na dzień 31.12.2007 r. osiągnął wielkość 1.090.110,18 zł. 
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ZadłuŜenie Gminy Strawczyn na koniec 2007 r. z tytułu zaciągniętych kredytów            

i poŜyczek wynosiło 1.379.175,07 zł (6,69 % w porównaniu do wykonanych 

dochodów w 2007 r.). 

 

Ad. 3. 

Sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Komunalnej 

za 2007 r. w załączeniu. 

 

 

Wnioski Komisji:  

1) w projekcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniŜek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Gminę Strawczyn:  

- zmienić treść § 7 na: „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego”, 

- dodać § 8 o treści: „Uchwała wchodzi w Ŝycie po upływie 14 dni od ogłoszenia          

w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego z mocą obowiązującą 

od  1 września 2008 r.”, 

- tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć: 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Strawczynie – tak, jak proponuje Pan 

Wójt, 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Oblęgorku - tak, jak proponuje Pan 

Wójt, 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Promniku - tak, jak proponuje Pan 

Wójt, 

- dla Dyrektora SP w Korczynie – 10 godzin, 

- dla Dyrektora SP w Niedźwiedziu – 10 godzin, 

- dla Dyrektora SP w Rudzie Strawczyńskiej – 10 godzin, 
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- dla Dyrektora SP w Chełmcach – 9 godzin, 

- dla Dyrektora Publicznego Przedszkola w Promniku – 15 godzin, 

- wykreślić w § 3 pkt 1 część zdania o treści: „w ramach posiadanych środków 

finansowych przez organ prowadzący.”, 

2) w projekcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z miejsc 

noclegowych w Szkolnym Schronisku MłodzieŜowym w Strawczynie 

- w § 1 w tabeli zmienić tytuł czwartej kolumny na: „cena za jedno miejsce 

noclegowe w pokoju od 5 do 11 osób”. Nie moŜe pozostać dotychczasowy 

zapis „od 1 do 8 osób”, poniewaŜ wcześniejsza kolumna dotyczy opłat za 

miejsca noclegowe od 1 do 4 osób, 

- zwiększyć cenę dla pozostałych osób korzystających z noclegów w pokojach 

od 1 do 4 osobowych z 14 zł do 15, zł w celu zróŜnicowania opłat, 

3) w projekcie uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek 

szkolnych oraz wysokości opłat za posiłki w szkołach, których organem 

prowadzącym jest Gmina Strawczyn 

- dopisać na końcu zdania w § 10 pkt 2: „po uprzednim powiadomieniu 

placówki”.  

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak     Grzegorz Stępień 


